
 

Special Lufthansa Group airlines fares                               

The Lufthansa Group airlines bring people together - every day, all around the world. The global 
route network of Austrian Airlines, Lufthansa, SWISS and Brussels Airlines offers optimal 
connection and combination options, so you will benefit from quick and direct flights. 

You will reach the booking platform via this link Lufthansa Global Healthcare and Medical 
Services | Lufthansa and with the event code provided to you by the University Medical Center 
Hamburg-Eppendorf. The reduced fares are automatically displayed. 

NB: Please enable pop-ups permanently in your browser while booking, otherwise the window in 
the booking platform will not open.  

 

Sondertarife der Lufthansa Group Airlines 

Die Lufthansa Group Airlines bringen Menschen zusammen - jeden Tag, auf der ganzen Welt. 
Das globale Streckennetz von Austrian Airlines, Lufthansa, SWISS und Brussels Airlines bietet 
optimale Verbindungs- und Kombinationsmöglichkeiten. So profitieren Sie von schnellen und 
direkten Flugverbindungen. 

Über den Link Lufthansa Global Healthcare und Medical Services | Lufthansa und mit dem 
Event Code, den Sie beim Universitätsklinikum Hamburg-Eppendorf erfragen, erreichen Sie die 
Buchungsplattform. Die ermäßigten Tarife werden automatisch angezeigt. 

Achtung: Lassen Sie während der Buchung Pop-ups in Ihrem Browser dauerhaft zu, da sich sonst 
das Fenster in der Buchungsplattform nicht öffnet. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

https://www.lufthansa.com/de/en/mobility-partner-program-healthcare
https://www.lufthansa.com/de/en/mobility-partner-program-healthcare
https://www.lufthansa.com/xx/de/mobility-partner-program-healthcare

